
 

 

 
 

 

PROCES-VERBAL 

al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Mehadica 
 

        Încheiat astăzi 27.08.2021, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului local al comunei 

Mehadica. 

         Şedinţa a fost legal constituită, din totalul de 9 consilieri locali în funcţie, fiind prezenţi 

toți 9. 

       Şedinţa a fost convocată de primarul comunei Mehadica, în conformitate cu prevederile 

art. 133 alin. (2) lit. a) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ. 

Ordinea de zi propusă este următoarea : 

1. Proiect de hotărâre privind alegere președinte de ședință; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare a Consiliului 

local al comunei Mehadica; 

Prezintă: secretarul general al comunei Mehadica; 

4. Proiect de hotărâre privind  modificarea Programului de achiziții publice la nivelul 

comunei Mehadica pe anul 2021. 
 Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al 

Compartimentului Asistență socială. 

 Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

6. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Regulamentului serviciului de alimentare cu apă al 

comunei Mehadica, Caietului de sarcini al serviciului de alimentare cu apă al comunei 

Mehadica și a Contractului furnizare/prestare al serviciului de alimentare cu apă al 

comunei Mehadica. 

         Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

7. Cerere nr.2562/13.08.2021 a SC CIPTOURISM. 
8. Ofertă servicii de informare și publicitate in cotidianul online Express de Banat. 

9. Întrebări, interpelări, petiţii şi informarea consilierilor; 

      Se dă citire ordinii de zi a şedinţei de astăzi, se supune la vot și se aprobă cu unanimitate de 

voturi. 

    Se fac propunerile pentru un nou presedinte de ședință care să conducă ședințele consiliului 

local pentru următorele 3 luni : august-octombrie 2021. Se propune dnul consilier Vădrariu Ion. 

Se aprobă cu unanimitate de voturi. 

      Se prezintă procesul verbal al şedinţei anerioare, şi nefiind obiecţiuni , se aprobă cu 

unanimitate de voturi. 

    Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi .  

Se  prezinta proiectul de hotărâre. A fost necesară introducerea unor noi achizitii și anume: 

Achiziții servicii eleborare nomenclator stradal și o suplimentare a sumei pentru obținerea 

avizelor de la Apele Române. 

    Nu  sunt înscrieri la cuvânt. Se supune la vot proiectul de hotărâre. Proiectul de hotărâre se 

adoptă cu unanimitate de  voturi. 
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Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi. Se prezintă proiectul de hotărâre. 

Nu sunt inscrieri la cuvânt. Se supune la vot proiectul de hotărâre. Se aprobă cu unanimitate 

de voturi. 

Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi. Se prezintă proiectul de hotărâre. 

Ia cuvântul dnul consilier Baderca Iancu: este o problemă cu apa. De la recepția lucrărilor si 

până acum au apărut foarte multe probleme. Nu cred ca mai există șanse pentru ca această 

apă să poată fi dată spre folosință cetățenilor, în parametri normali, potabilă. 

Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. Se supune la vot proiectul de hotărîre. Se aprobă cu 

unanimitate de voturi. 

Se prezinta cererea Sc Ciptourism privind intenția de a concesiona islaz comunal. 

Dnii consilieri își arată acordul de a concesiona pășunea comunală, ce a mai rămas. 

Dnul Brînzan Petru: domnul ce a depus cererea sa vina cu mai multe informatii, să depuna 

o documentatie in acest sens. 

Se prezinta oferta de servicii media Express Banat. Dnii consilieri nu sunt de acord cu 

contractarea acestor servicii. 

Dnul Baderca Iancu: in comuna este multă mizerie! La ogașul țiganilor este dezastru! De ce 

nu au fost luate lemnele din fata primariei? Se arunga dejecții pe râu, pe rigole; miroase de 

nu poți trece pe stradă. Trebuie luate măsuri. 

Dnul viceprimar: lemnele trebuie tăiate, sparte si depozitate. Nu are cine sa facă asta. Este 

nevoie de timp.  

Dnul Baderca Iancu solicita  sa fie prezentate - documentele ce tin de Cooperativa Teregova 

privind platile si restantele la bugetul local. 

- Rapoarte de activitate ale personalului din primarie 

- Proiectul de la Canalizare și Drumuri 

Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

Dnul primar a luat la cunoștință cele discutate în cadrul ședinței. 

 

 

Se declară şedinţa închisă. 

27 august 2021 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                   SECRETAR GENERAL AL COMUNEI 

VĂDRARIU ION                                                         FANDEL-DRĂGHICI VALENTINA 


